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KŁODZKO. – Praca, praca i jeszcze raz praca – tak najważniejsze cele kolejnej – ewentualnej – 
kadencji określał burmistrz Kłodzka Bogusław Szpytma podczas zorganizowanej dzisiaj (25 listopada
br.) konferencji. Wzięła w niej udział także poseł Halina Szymiec-Raczyńska, która mówiła o planach
Wałbrzyskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej „INVEST-PARK”.

– Kilka firm działających w Kłodzku chce zatrudnić nowych pracowników. Mowa tutaj  o Select
Comfort, który wciąż potrzebuje tapicerów i stolarzy – 45 pracowników. Rozwija i rozbudowuje się 
także Poliamid, docelowo chce zatrudnić 96 pracowników – mówił B. Szpytma. – Około 100 osób
znajdzie także pracę w powstającym parku kulturowo-rozrywkowym – tak zadeklarował inwestor.

Praca  ma  znaleźć  się  także  w  Wyższej  Szkole  Medycznej  –  50  miejsc.  Z  kolei  wspierać
przedsiębiorców ma Inkubator Przedsiębiorczości.

Z kolei na terenie strefy ma pojawić się nowa firma, w której pracę będzie mogło znaleźć 200-300
osób. – Na razie nie mogę zdradzić nazwy inwestora. Jednak w najbliższym tygodniu powinno zostać
wszystko ustalone – wskazywała Halina Szymiec-Raczyńska.

Burmistrz zaznaczał, że woli przyjąć bezpieczny pułap nowych miejsc pracy. Pewnie mówił o 300,
jednak wskazywał, że może być i nawet jeszcze raz tyle.
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